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PROTOKÓŁ NR XXXII/2023 

Z OBRAD XXXII SESJA RADY MIEJSKIEJ 

Z DNIA 14 MARCA 2023 R. 

 

 

Rada Miejska w Krynkach obradowała w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. 

Obradom XXXII sesji przewodniczył przewodniczący rady p. Józef Stanisław 

Czarniecki. Protokołowała inspektor ds. obsługi Rady Helena Citko. Obrady rozpoczęto 

o godzinie 1000. 

Obrady były nagrywane i są dostępne na stronie BIP (w zakładce Rada Miejska) oraz na 

stronie internetowej Urzędu Miejskiego. Szczegółowy przebieg sesji w materiale wideo 

https://portal.posiedzenia.pl/krynki 

Informacja o zwołaniu i miejscu odbycia sesji została wywieszona na tablicy ogłoszeń w 

Urzędzie Miejskim oraz opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Przew. rady poinformował o obowiązującym Regulaminie Ochrony Danych Osobowych 

osób biorących udział w sesji Rady Miejskiej.  

Przew. rady otworzył obrady wypowiadając formułę „Otwieram XXXII sesję Rady 

Miejskiej w Krynkach”. Przywitał przybyłych na sesję: p. burmistrz, zastępcę 

burmistrza (kierownika Referatu Organizacyjnego), skarbnika, radcę prawnego, 

dyrektora Zakładu Komunalnego, dyrektora Zespołu Szkół Samorządowych, 

kierownika M-GOPS, dyrektora GOK, kierownika Biblioteki, kierownika Referatu 

Gospodarczego. 

Przywitał zaproszonych gości: zastępcę komendanta Placówki Straży Granicznej w 

Krynkach, komendanta Placówki Straży Granicznej w Szudziałowie, kierownika 

Posterunku Policji w Krynkach. Poinformował, na sesji jest obecny p. Norbert 

Brzostowski, działający na zlecenie Urzędu Marszałkowskiego, który opracowuje 

analizę dotyczącą skutków ekonomicznych  utworzenia Parku Krajobrazowego Doliny 

Świsłoczy. 

Przywitał sołtysów i radnych. Stwierdził, że na dzisiejszą sesję przybyło 10 radnych, 

w tym składzie Rada może podejmować prawomocne decyzje. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Apanowicz Bożena nieobecna   

2 Bielska-Wicher Barbara obecna   

3 Czarniecki Józef Stanisław obecny   

4 Dąbrowska Anna obecna   

5 Grzybek Małgorzata obecna   

https://portal.posiedzenia.pl/krynki
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6 Hajduk Adam obecny   

7 Karolkiewicz Leszek obecny   

8 Kundzicz Wiesław nieobecny   

9 Miron Alicja obecna   

10 Nosewicz Artur nieobecny   

11 Nosewicz Halina nieobecna   

12 Nowik-Subieta Mirosław obecny   

13 Sołoniewicz Dariusz obecny   

14 Wiszejko Jerzy nieobecny   

15 Zawalich Tomasz obecny   

 

obecni 10 

wszyscy 15 

procent 66,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

Lista obecności  radnych stanowi zał. nr 1. 

- Lista obecności sołtysów stanowi zał. nr 2. 

- Lista obecności gości stanowi zał. nr 3.  

- Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego i kierowników jednostek 

organizacyjnych - stanowi zał. nr 4.  

- w sesji nie uczestniczyli mieszkańcy. 

Przed rozpczęciem obrad głos zabrał przew. rady zwracajac się do sołtysów: 11 marca 

obchodzono Dzień Sołtysa. Dlatego dziś chcieliśbyśmy wspólnie z p. burmistrz złożyć 

podziękowania i słowa uznania za pracę na rzecz naszej społeczności. 

Następnie głos zabrała burmistrz: Szanowni Państwo, Szanowni Sołtysi 11 marca 

obchodziliśmy Wasze święto, część skorzystało z zaproszenia marszałka województwa 

Podlaskiego, delegaci byli na koncercie, na spotkaniu w Filharmonii i Operze Podlaskiej. 

Natomiast my chcieliśmy mając taką piękną okazję, bo tak się fajnie złożyło w tym roku, 

że zaraz po tej dacie jest sesja, złożyć na Państwa ręce podziękowania za wieloletnią 

współpracę, bo część z Państwa kolejną kadencję pełni funkcję i zadania sołtysa, 

Życzymy Wam zdrowia pomyślności. Ja wiem, że były czasy trudne i państwo doskonale 

o tym wiecie, szczególnie na wsiach blisko granicy, czasy pandemii, czasy na granicy 

polsko białoruskiej, które nadal trwają. Dlatego dziękujemy za to, że byliście gotowi 

nawet w tych trudnych czasach być z nami w kontakcie i wypełniać swoje zadania. 
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Dziękujemy bardzo i życzymy wszelkiej pomyślności w życiu prywatnym, ale też w 

społecznym w waszej funkcji sołtysa. Sołtysom wręczono słodki upominek.  

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przew. rady zapytał  czy radni mają jakieś uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie było.  

W związku z powyższym zarządził głosowanie: 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 
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10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. nr 5). 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXII sesji.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji Rady Miejskiej. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej. 

5. Zapytania i interpelacje radnych 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krynki na lata 2023-2031. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2024 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Krynki 

w roku 2023. 

10. . Podjęcie uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w szkole 

podstawowej i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Krynki. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 

dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
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wieloletnim rządowym programem “Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałaniu Narkomanii w Gminie Krynki na lata 2022-2023. 

14. . Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

będącej podstawą do ustalenia wysokości zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci, młodzieży i uczniów z niepełnosprawnością. 

15. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy za rok 2022. 

16. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury za rok 2022. 

17. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Krynki za rok 2022. 

18. Sprawozdanie z realizacji uchwał za II półrocze 2022 roku. 

19. Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miejskiej za rok 2022. 

19.1. Komisji Rewizyjnej, 

19.2. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

19.3. Komisji Budżetu, Rolnictwa i Spraw Gospodarczych, 

19.4. Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych. 

20. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej za rok 2022. 

21. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w Zespole Szkół 

Samorządowych w Krynkach. 

22.  Roczne sprawozdanie Burmistrza Krynek z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny w 2022 r. oraz potrzeby związane z realizacją zadań. 

23.  Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

24. Wolne wnioski i informacje. 

25. Zamknięcie XXXII sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad. 1 i 2 zrealizowano. 

Ad. 3. 

Przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji Rady Miejskiej. 
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Przew. rady - radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem z obrad XXX sesji, 

nie wnieśli uwag, dlatego zwracam się do radnych – kto jest za  przyjęciem  protokołu z 

XXX sesji Rady Miejskiej? 

głosowanie Przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 
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14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdził, że protokół z obrad XXX sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.4. 

Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej. 

 Uwag nie było.  

W związku z powyższym zarządził głosowanie: 

głosowanie Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 
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9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdził, że protokół z obrad XXXI sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.5. 

Zapytania i interpelacje radnych. 

Zapytań i interpelacji nie było.  

Ad. 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krynki 

na lata 2023-2031 

Przew. rady zwrócił sie do skarbnik o wyjaśnienie  pkt 6 jak i 7. 

Skarbnik - zmiany w WPF wynikają ze zmian w budżecie gminy na 2023 rok. W 

pozycjach roku 2023, kwota dochodów została zwiększona o 17 806 zł. Dochody 

majątkowe pozostają bez zmian. Wydatki zostały zwiększone o kwotę 435 779 , w tym 

wydatki bieżące wzrosły o kwotę 7 463 zł, a wydatki majątkowe o kwotę 428 316 

złotych. Planowany deficyt zwiększył się o kwotę 417 973 zł i obecnie wynosi 3 098 

321 zł. Zwiększono o kwotę 417 973 zł przychody, w tym: z tytułu nadwyżki z lat 

ubiegłych o kwotę 384 805 zł oraz z tytułu niewydatkowanych w 2022 roku środków 

w pełnej wysokości ze szczególnych zasad wykonywania budżetu (chodzi o środki z 

opłat za sprzedaż alkoholu).Jest to kwota 33 168 zł. Po zmianie przychody stanowią 

kwotę 3 700 321 zł. Te zmiany zostały dokonane w wartościach roku 2023, natomiast 

zaktualizowano do wykonania roku 2022 pozycje odnoszące się do tego roku w 

zakresie dochodów, wydatków, przychodów, rozchodów i pozostałych wartości 

wykazywanych w wieloletniej prognozie finansowej. 

Jeśli chodzi o uchwałę w sprawie zmiany zmiany budżetu gminy na 2023 rok, zmiany 

dotyczą dochodów, wydatków, przychodów, a także kwot dotacji udzielanych z 

budżetu gminy. Jeśli chodzi o zmiany w zakresie dochodów i wydatków,  to dochody 

zwiększono w rozdziale dochody z tytułu środków z krajowego funduszu 

szkoleniowego na dofinansowanie szkoleń pracowników Urzędu Miejskiego w 

Krynkach - 3 472 zł, ze środków funduszy pomocy na wypłatę świadczeń pieniężnych 

z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy- kwota 

zwiększenia 1 232 zł. W związku z otrzymaniem ostatecznych kwot subwencji z 

Ministerstwa Finansów - zmniejszenie subwencji ogólnej części oświatowej o kwotę 1 
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351 zł, zwiększenie dochodów z tytułu dotacji na wychowanie przedszkolne - 5 053 zł, 

a także zwiększono dochody z tytułu wsparcia otrzymanego z Podlaskiej Regionalnej 

Organizacji Turystycznej na organizację wycieczek szkolnych w ramach projektu 

Poznajemy podlaskie - jest to kwota 6 600 zł i z tytułu wpłat rodziców na realizację 

tego zadania kwota 2 800 zł.  

Zmiany w zakresie planu wydatków - w rozdziale drogi publiczne powiatowe 

zwiększono wydatki z tytułu wpłat Gminy na rzecz Związku Powiatowo-Gminnego 

Dolina Krynki na realizację dwóch zadań inwestycyjnych: pierwszego przebudowa i 

rozbudowa drogi powiatowej Trejgle - Białogorce - Ozierany Wielkie -Łosiniany- 

Rudaki. Jest to kwota 344 737 zł oraz na drugie zadanie Przebudowa i rozbudowa drogi 

powiatowej na odcinku Górka- Kruszyniany-  kwota wpłaty Gminy na realizację tego 

zadania - 81 579 zł. W rozdziale urzędy gminy z tytułu wydatków na szkolenia 

pracowników kwota zwiększenia 3 472 zł. W rozdziale Komendy Powiatowe 

Państwowej Straży Pożarnej wprowadzono wydatki z tytułu wpłaty na fundusz 

wsparcia Państwowej Straży Pożarnej na dofinansowanie zakupu kompresora do 

ładowania butli powietrznych oraz specjalistycznego sprzętu ratowniczo-gaśniczego - 

kwota 2 000 zł. Na wypłatę świadczeń w związku z zakwaterowaniem i wyżywieniem 

obywateli Ukrainy kwota zwiększenia wydatków -1232 zł oraz na organizację 

wycieczek szkolnych kwota 9 400 zł. Na działania związane z przeciwdziałaniem 

alkoholizmowi kwota zwiększenia 33 169 zł. Zmniejszono wydatki z tytułu 

zatrudnienia asystenta rodziny - kwota zmniejszenia 44 810 zł. W związku z tym 

deficyt zwiększył się do kwoty 3 398 321 zł i przychody nadwyżki z lat ubiegłych o 

kwotę 384 805 zł i z tytułu szczególnych zasad wykonywania budżetu o kwotę 33 168 

zł. Te zmiany zostały wprowadzone do budżetu (w poszczególnych załącznikach). 

Przew. rady dodał, że radni na komisjach pozytywnie przyjęli projekt tej uchwały. 

Następnie odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie: 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Krynki na lata 2023-2031 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXII/234/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krynki na lata 2023- 2031 stanowi zał. nr 6. 

Ad. 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2023 rok. 

 

Przew. rady  zapytał czy radni mają  jakieś watpliwości. Uwag i zapytań nie było. 

Następnie odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie: 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2023 rok. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXII/235/2023 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2023 rok stanowi  

zał. nr 7. 
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Ad.8. 

Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2024 roku. 

Przew. rady poinformował, że rada gminy musi do 31 marca roku poprzedzającego 

podjąć decyzję o wyrażeniu lub nie wyrażeniu zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego.  

Komisje pracujące przy Radzie Miejskiej w Krynkch pozytywnie przyjęły projekt tej 

uchwały. 

Głos zabrał wiceprzew. rady Leszek Karolkiewicz, który zwrócił się do sołtysów: 

jak zwykle co roku przypominam o tym państwu, że możecie zgłaszać, jeżeli macie 

jakąś potrzebę, widzicie potrzebę w swoim sołectwie, że coś trzeba zrobić, prosimy 

zgłaszać to wcześniej i jeżeli to będzie do zrealizowania my to przyjmiemy w planie 

budżetu na przyszły rok, bo rozdrabnianie środków nam niewiele daje. Tak jak w 

poprzednich latach, jeżeli ktoś z państwa sołtysów chce coś zrobić w swoim sołectwie, 

zachęcamy do zgłaszania tego dla nas i my to spróbujemy ująć w budżecie na przyszły 

rok. 

Uwag i zapytań nie było. Następnie przew. rady odczytał projekt uchwały i zarządził 

głosowanie: 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 
sołeckiego w 2024 roku. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 
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3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXII/236/2023 w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2024 roku stanowi zał. nr 8. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Krynki w roku 2023. 

 

Przew. rady - Rada Gminy podejmuje co roku tę uchwałę. Jest to zadanie własne 

gminy o charakterze obowiązkowym. Na ten cel gmina przeznacza 33 000 zł. Komisje 

działające w przy radzie pozytywnie przyjęły  projekt tej uchwały, dlatego przechodzę 

do odczytania projektu uchwały. Przew. odczytał projekt i zarządził głosowanie:  

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Krynki w 
roku 2023. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXII/237/2023 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Krynki w roku 

2023 stanowi zał. nr 9. 

Ad. 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
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pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w szkole podstawowej i 

przedszkolu prowadzonych przez Gminę Krynki. 

 

Przew. rady poinformował, że radni zapoznali się na komisjach z projektem tej 

uchwały. Rada Gminy w tej uchwale podejmuje decyzję o zrównaniu wymiaru godzin 

wszystkich pedagogów do 22 godzin tygodniowo. Jest to obowiązkowy wymiar godzin 

dla pedagogów specjalnych. Komisje pozytywnie przyjęły projekt tej uchwały, nikt nie 

wniósł sprzeciwu. Następnie odczytał projekt i zarządził głosowanie: 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w szkole podstawowej i 
przedszkolu prowadzonych przez Gminę Krynki. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 
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8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXII/238/2023 w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w szkole 

podstawowej i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Krynki stanowi zał. nr 10. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 

dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023 . 
 

Przew. rady poinformował, że na komisjach radni nie wnieśli żadnych uwag do 

projektu tej uchwały. Następnie odczytał treść uzasadnienia - uchwałą nr 264 Rady 

Ministrów z dnia 28 grudnia 202 roku zmieniono uchwałę w sprawie ustanowienia 

wieloletniego rządowego programu ”posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 na 

mocy której podwyższono w ramach programu kryterium dochodowe do 200% 

kryterium, o którym mowa w artykule 8 ustawy z dnia 12 marca 2004 o pomocy 

społecznej.  

Następnie odczytał projekt i zarządził głosowanie: 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 
dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup 
posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2019-2023 . 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXII/239/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 

dożywiania w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023 stanowi zał. nr 11. 
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Ad.12 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Przew. rady poinformował, że uchwała wiąże się z uchwałą poprzednią, w której 

zostało  podniesione kryterium, a w tej podniesione kryterium powoduje zmiany zasad 

zwrotu wydatków poniesionych na przygotowanie posiłku dla osób objętych tym 

programem.   

Następnie zapytał czy ktoś z państwa ma jakieś uwagi? Uwag i zapytań nie było. 

Dodał, że komisje pozytywnie przyjęły projekt uchwały. Po czym odczytał projekt i 

zarządził głosowanie:  

 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu 
wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w 
postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 
programem „ Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 
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6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXII/240/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „ Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 stanowi zał.nr 12. 

Ad.13 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałaniu 

Narkomanii w Gminie Krynki na lata 2022-2023. 

Przew. rady poinformował, że radni na komisjach zapoznali się z treścią tej uchwały, 

nikt nie wniósł sprzeciwu. W uchwale chodzi o to, że kontrola RIO, która miała miejsce 

kilka miesięcy temu stwierdziła, że wynagrodzenie członków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w postaci ryczałtu jest niewłaściwe. 

Dlatego modyfikujemy zasady wynagradzania członków tej komisji. Zapytał czy 

państwo radni mają jakieś uwagi? Uwag i zapytań nie wniesiono. Następnie odczytał 

projekt i zarządził głosowanie:  

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałaniu Narkomanii w Gminie Krynki na lata 2022-2023. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXII/241/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałaniu 

Narkomanii w Gminie Krynki na lata 2022-2023 stanowi zał. nr 13. 

Ad.14 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu będącej 

podstawą do ustalenia wysokości zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów z niepełnosprawnością. 
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Przew. rady poinformował, że radni na komisjach pozytywnie przyjęli projekt 

uchwały. Dodał, że rada gminy musi podjąć uchwałę wskutek zmian stawek za 1 km 

przebiegu pojazdu, które weszły w życie 17 stycznia 2023 roku. W związku z tym  

należy uchwałę dostosować do obowiązujących stawek. Następnie przeszedł do 

odczytania projektu . Po odczytaniu zarządził głosowanie:  

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 
będącej podstawą do ustalenia wysokości zwrotu rodzicom kosztów przewozu 
dzieci, młodzieży i uczniów z niepełnosprawnością. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 
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11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdza, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXII/242/2023 w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu będącej podstawą do ustalenia wysokości zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci, młodzieży i uczniów z niepełnosprawnością stanowi zał. nr 14. 

Przew. rady ogłosił przerwę w obradach od godz.10.55.  

Przew poinformował, że w trakcie przerwy głos zabierze p. Norbert Brzostowski, 

który chce przedstawić sołtysom ankiety. 

W/w podziękował przede wszystkim pani burmistrz i  radzie za to, że może zabrać 

głos. Poinformował, że reprezentuje pośrednio Urząd Marszałkowski, działa na 

zlecenie Urzędu Marszałkowskiego i opracowuje analizę dotyczącą skutków 

ekonomicznych utworzenia Parku Krajobrazowego Doliny Świsłoczy. Ankiety, które 

były wypełniane są elementem tych badań, które są realizowane w tej chwili. Ale poza 

tymi badaniami ankietowymi, jednym z istotnych elementów badań są także krótkie 

indywidualne wywiady, rozmowy z sołtysami, z rolnikami, z radnymi. Żeby można 

było to przeprowadzić potrzebny jest numer telefonu, żeby można było zadzwonić i w 

chwili dla państwa wygodnej porozmawiać 10-15 minut. Ewentualnie p. Brzostowski 

jest w stanie podjechać do osób w miejsce które jest wygodne, komfortowe i taki 

wywiad osobiście przeprowadzić. Na to jest potrzebna zgoda. To badanie jak wiadomo 

służy tematowi istotnemu społecznie. Poinformował, że mieszkańcy doskonale znają 

ten temat, więc jest myśli, że część zgodzi się na takie rozmowy.  

Po przerwie o godz. 11.15  przew. rady wznowił obrady. 

Ad.15 

Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy za rok 2022. 

Informację przedstawiła kierownik Referatu Organizacyjnego Emilia Szulborska – 

Żyndul. Informaja zawiera informację o działanich ratowniczych, wyposażeniu 

jednostk, wyszkoleniu strażaków, wysokości budżetu przeznaczonego na OSP 

(669 495,87 zł) oraz o przeprowadzonych remontach. Łączny koszt inwestycji wyniósł 

461 110 zł przy udziale środków pochodzących z budżetu województwa podlaskiego 

w wysokości 300 000 zł i wkładu własnego Gminy Krynki 161 110 zł. 
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Przew. rady - chcę powiedzieć, że na zebraniu sprawozdawczym za rok 2022 z panią 

burmistrz dziękowaliśmy w imieniu rady, mieszkańców, ale jeszcze dzisiaj chcę 

podkreślić na sesji, że ci właśnie strażacy ochotnicy z naszej jednostki poświęcają swój 

cenny czas. żeby ratować ludzi, ratować mienie. W imieniu rady i mieszkańców jeszcze 

raz dziękuję bardzo.  

Do przedstawionej informacji uwag i zapytań nie wniesiono. Informacja 

stanowi zał. nr 15. 

Ad.16 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury za rok 2022. 

 

Sprawozdanie przedstawiła dyrektor Elżbieta Czeremcha: w 2022 r. odbyły się 44 

imprezy, w tym 36 współorganizownych przez  Ośrodek Kultury. Szacunkowo  w tych 

imprezach wzięło udział ok. 5 000 osób. Następnie poinformowała o odbytych 

wydarzeniach kulturalnych. Udziale Gminnego Ośrodka w dwóch projektach: jeden 

projekt był realizowany  z Fundacja wspierania Zrównoważonego Rozwoju z 

Warszawy i to było “Sieć na Kulturę” i drugi projekt z Urzędem Miejskim to “Muzeum 

pod chmurką”. Przy Ośrodku Kultury działa pięć grup artystycznych - jest to kółko 

taneczne. Są to 3 zespoły muzyczne i zespół kabaretowy- ogółem 58 członków, 46 

osób to młodzież i 12 osób powyżej 60 roku życia. Inne propozycje to koło plastyczne, 

teatralne, językowe. Są też spotkania rencitsów i emerytów. Tygodniowo przychodzi 

około 80 osób. W miesiącu daje to ok. 320 osób, które korzystają z propozycji 

edukacyjnych w GOK-u. GOK współpracuje prawie ze wszystkimi instytucjami z 

terenu naszej naszej gminy, stowarzyszeniami. W ubiegłym roku współpracowano z 

Fundacją Wspierania Zrównoważonego Rozwoju z Warszawy, z Powiatowym Domem 

Kultury w Sokółce, z Instytutem Pamięci Narodowej, z Fundacją W Dobrym Tonie z 

Białegostoku, z Instytutem Suwerennej w Białymstoku. Także cały czas  działało 

Muzeum Kultury Żydowskiej w synagodze na Piłsudskiego, a teraz będzie jeszcze 

jedno bardzo ciekawe miejsce poświęcone rolnictwu z tych terenów czyli “Muzeum 

pod chmurką” na ulicy Grodzieńkiej 7. 

Przew. rady  zapytał czy będą jakieś pytania? Uwag i zapytań nie wniesiono. 

Następnie podziękował dyrektor GOK za aktywność, kreatywność i całą pracę.  

Zwrócił się ze słowami: proszę podziękować wszystkim pracownikom. Mamy 

nadzieję, że ten rok będzie obfitował również w wiele wspaniałych wydarzeń 

organizowanych przez GOK. Można powiedzieć, że w tym roku to jakby kultura w 

Krynkach odżyła, bo po latach pandemii, ze względu na to że nie można było się 

spotykać, w 2022 roku wiele osób przychodziło na uroczystości organizowane przez 

Gminny Ośrodek Kultury. 

Następnie przew. rady zarządził głosowanie.  

głosowanie Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury za rok 2022. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

Sprawozdanie stanowi zał.nr 16. 

Ad. 17 

Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Krynki za rok 2022. 



25 
 

Sprawozdanie przedstawił kierownik biblioteki Piotr Zwierzyński: 

Sprawozdanie zawiera:  

-informacje o zbiorach bibliotecznych - na koniec 2022 roku księgozbiór biblioteki 

liczył 14 464. W 2022 roku zakupiono 420 nowych książek ze środków własnych 206 

na kwotę 6000 i z dotacji Ministerstwa 214 na kwotę 6000. Wycofano 323 ubytki o 

wartości 2477,42 zł;  

- o czytelnictwie i działalności informacyjnej, edukacyjnej, kulturalnej współpracy ze 

środowiskiem. Rozpoczęła się nowa edycja kursu nauki gry na gitarze. Zorganizowano 

akcje promujące czytelnictwo “Książka w ciemno” trwająca przez całe półrocze, 

promowano czytelnictwo, także poprzez profil społecznościowy na Facebooku, w 

bibliotece powstał regał book Crossingowy. Akcja polega na wymienianiu się 

książkami przez czytelników, który cieszy się dużym powodzeniem. Wznowiono 

sobotnie zajęcia plastyczne dla dzieci. Od początku roku zorganizowano spotkania dla 

dzieci i młodzieży przy grach planszowych. Ogłoszono konkurs na czytelnika. 

Ogłoszono konkurs plastyczny dla dzieci w wieku przedszkolnym pod tytułem 

“Ulubiony bohater z książki”. Wprowadzono nową formę promocji czytelnictwa 

“Biblioteka poleca” czyli recenzje polecanych książek dla dzieci publikowane na 

stronie i profilu biblioteki w mediach społecznościowych. Z okazji dnia bibliotekarza 

odbyło się spotkanie z przedszkolakami. Z okazji Dnia Dziecka zorganizowano zajęcia 

i zabawy dla dzieci. Wznowiono cykliczne zajęcia dla dzieci na świeżym powietrzu, 

zabawy na trawie. W wakacje przygotowano cykl zajęć dla dzieci i młodzieży 

“Wakacje w bibliotece”. Wspólnie z biblioteką Zespołu Szkół Samorządowych  w 

Krynkach zorganizowana akcję Narowego  czytania. 

Biblioteka otrzymała dotację w wysokości 6000 zł z programu Biblioteki Narodowej 

“Narodowego rozwoju czytelnictwa”” zakup nowości wydawniczych. Biblioteka w 

Krynkach ponownie trafiła do projektu promującego czytelnictwo “Mała książka 

wielki człowiek” który skierowany  jest do dzieci w wieku przedszkolnym. Biblioteka 

w 2022 roku została beneficjentem programu Instytutu Książki “Kraszewski 

komputery dla bibliotek”. Otrzymano dotację w wysokości 10 000 zł na zakup sprzętu 

komputerowego do biblioteki, wkład własny wyniósł 1 800 zł - zakupiono cztery 

laptopy. Zorganizowano kursy komputerowe dla dzieci klas 4 -8 szkoły podstawowej 

Tworzenie Prezentacji - liczba uczestników 7 osób. Ogłoszono kurs komputerowy 

obsługi komputera dla seniorów. Z uwagi na  małe zainteresowanie, odbędzie się w 

2023r. 

Przew. rady zwrócił sie do kierownika ze słowami: chcę tylko powiedzieć, że 

Biblioteka Publiczna stała się dzięki panu prężnie działającą instytucją Życzymy aby 

nasi mieszkańcy jak najczęściej korzystali z dobrodziejstw pana działalności, bo jak 

słyszymy biblioteka to nie tylko czytelnictwo, ale również konkursy, gry planszowe, 

zabawy dla dzieci i młodzieży i to jest właśnie to, żeby odciągnąć młodzież i dzieci od 

komputera.  

Do przedstawionego sprawozadnia uwag i zapytań nie wniesiono. W 

związku z powyższym  przew. rady zarządził głosowanie.  
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głosowanie Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Krynki za rok 2022. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 
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Przew. rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 17. 

Ad.18 

Sprawozdanie z realizacji uchwał za II półrocze 2022 roku. 

Sprawozdanie przedstawiła burmistrz: W drugim półroczu 2022 roku Rada podjęła 

27 uchwał. Wszystkie uchwały poza budżetowymi zostały przesłane Wojewodzie 

Podlaskiemu celem zbadania legalności. Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, budżetu gminy, zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej i zmiany 

budżetu oraz inne podlegające nadzorowi Izby Obrachunkowej zostały przekazane tej 

Izbie. Uchwały przekazano także odpowiednio do realizacji przez referaty i 

jednostkom organizacyjnym gminy. Wszystkie uchwały są opublikowane w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Uchwały stanowiące akt prawa miejscowego oraz budżetowe są 

opublikowane w Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego. 

Burmistrz poinformowała o jednej z uchwał dotyczącej Komisji Inwentaryzacyjnej 

Mienia Komunalnego. Poinformowała, że 20 lutego dzięki pracy pracownika Referatu 

Gospodarczego, jak również Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego w skład 

której wchodzili radni, gminie Krynki zostały przekazane z mocy prawa - 27 

nieruchomości położonych w obrębie Górany. Te nieruchomości stanowią drogi 

gminne.. Łączna powierzchnia tych nieruchomości 11,77 ha.  

Uwag i zapytań nie było. Sprawozadnie zostało przyjęte i stanowi zał.nr 18.  

 

Ad.19 

Sprawozdanie z prac Komisji Rady Miejskiej za rok 2022. 

19.1. Komisji Rewizyjnej- w związku z tym iż przew. komisji jest chora 

sprawozdanie odczytał  wiceprzewodniczący rady Leszek Karolkiewicz.  

Uwag i zapytań nie wniesiono. W związku z tym przew. rady zarządził głosowanie: 

głosowanie Komisji Rewizyjnej, 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdził, że radni  przyjęli sprawozdanie jednogłośnie. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 19. 

19.2. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- w związku z tym, iż przew. .komisji jest 

chora sprawozdanie odczytał  wiceprzewodniczący rady Leszek Karolkiewicz.  

Uwag i zapytań nie wniesiono. W związku z tym przew. rady zarządził głosowanie: 

głosowanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdził, że radni sprawozdanie przyjęli  jednogłośnie. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 20. 

19.3. Komisji Budżetu, Rolnictwa i Spraw Gospodarczych- sprawozdanie 

przedstawiła przewodnicząca komisji Barbara Bielska-Wicher. 

Uwag i zapytań nie wniesiono. W związku z tym przew. rady zarządził głosowanie: 
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głosowanie Komisji Budżetu, Rolnictwa i Spraw Gospodarczych, 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 
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Przew. rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 21. 

19.4. Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych- sprawozdanie przedstawiła 

przewodnicząca komisji Alicja Miron. 

Uwag i zapytań nie wniesiono. W związku z tym przew. rady  zarządził głosowanie: 

głosowanie Komisji Oświaty,Kultury i Spraw Społecznych. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 
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12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte przez radnych 

jednogłośnie.  Sprawozadnie stanowi zał.nr 22. 

Ad. 20 

Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej za rok 2022 przedstawił przew. rady Józef 

Stanisław Czarniecki. 

Uwag i zapytań nie wniesiono. W związku z tym przew. rady zarządził głosowanie: 

głosowanie Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej za rok 2022. 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 
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6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 

Przew. rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte przez radnych 

jednogłośnie. Sprawozadnie stanowi zał.nr 23. 

Ad.21 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w Zespole Szkół Samorządowych w Krynkach. 

Sprawozadnie przedstawiła burmistrz: poinformowała, że wynagrodzenia na 

przestrzeni roku 2022 zmieniały się ponieważ zmieniało się prawo oświatowe, jak 

również nauczyciele mieli  w trakcie tego roku podwyżki płac. Z kwestii zmiany prawa 

oświatowego i stopnia awansu zawodowego nauczyciel stażysta kontraktowy stał się 

nauczycielem początkującym. Następnie dokładnie przedstawiła wysokość średnich 

wynagrodzeń poszczególnych grup nauczycieli. 

Odnosząc się do tych średnich wynagrodzeń nauczycieli w poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego, w gminie Krynki wydatki poniesione w roku 2022 zamykały się 

kwotą w poszczególnych stopniach awansu: czyli nauczyciel początkujący - kwotą 130 

364,62 zł. Suma wydatków - średnie iloczynu etatów nauczycieli i wynagrodzeń którą 

organ prowadzący minimalnie powinien wydatkować w 2022 roku to 116 335, 68 zł, 

a więc porównując faktycznie kwoty wydatkowane i te które powinny być minimalnie 

wydatkowane, przekroczony został ten próg o 14 028,94 zł, co świadczy o tym, że 

zapewnione zostały wynagrodzenia w tym stopniu czyli stopniu nauczycieli 

początkujących. Jeśli chodzi o nauczycieli mianowanych kwota wydatkowana przez 

gminę Krynki na wynagrodzenia w tym stopniu awansu to 208 181,78 zł. Minimalna 

kwota którą organ powinien zapewnić na poszczególnych etapach to 225 340,77 zł. To 

świadczy o tym, że nie zostały zapewnione średnie wynagrodzenia nauczycieli w 

stopniu awansu nauczyciela mianowanego. Brakująca kwota to 17 158,99 zł. W 

związku z powyższym dla sześciu nauczycieli płace zostały wyrównane dodatkowym 

wynagrodzeniem, w związku  z czym spełniono to kryterium. 
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Jeśli chodzi o nauczycieli dyplomowanych kwota, którą gmina Krynki wydatkowała 

na wynagrodzenia dla tych nauczycieli to 1 260 288,98 zł. Natomiast minimalna kwota 

którą organ powinien zapewnić w tym stopniu to 1 227 418,55 zł. To świadczy o tym, 

że nauczyciele zmieścili się w wynagrodzeniach, a nawet dostali wyższe 

wynagrodzenia, co oczywiście nie wynika z dobrodziejstwa organu, tylko z tego, że 

nauczyciele mieli godziny ponadwymiarowe, że mieli dodatkowe płatne zajęcia, a więc 

tutaj spełnione zostało kryterium. Przekroczenie kwoty minimalnej wynagrodzeń to 

32 870,13 zł. Na zakończenie burmistrz powiedziała, że jest to wynagrodzenie za pracę 

nauczycieli, nie nagrody tylko wynagrodzenie za ich pracę. 

Przew. rady zapytał czy będą pytania do sprawozdania. Pytań nie było . 

Następnie przew. rady w imieniu radnych zwrócił się do dyrektor ZSS -  korzystając 

z okazji, że na sali jest Pani dyrektor Zespołu Szkół Samorządowych na jej ręce złożył 

podziękowania dla wszystkich nauczycieli za wysiłek, pracę na rzecz edukacji. 

Sprawozadnie stanowi zał.nr 24. 

Ad. 22 

Roczne sprawozdanie Burmistrza Krynek z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny w 2022 r. oraz potrzeby związane z realizacją zadań. Sprawozdanie 

przedstawiła kierownik M-GOPS Janina Citko. 

Zgodnie z art. 179 ust.1  ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i 

systemie pieczy zastępczej ( tekst jedn. Dz.U. z 2022r., poz. 447 ), w terminie do dnia 31 

marca każdego roku wójt składa radzie gminy roczne sprawozdanie z realizacji zadań z 

zakresu wspierania rodziny oraz przedstawia  potrzeby związane z realizacją zadań.  

Zadania z zakresu wspierania rodziny w Gminie Krynki zostały powierzone dla Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej na podstawie zmiany w Statucie Ośrodka  

przyjętej uchwałą XIII/69/2016 Rady Miejskiej w Krynkach z dnia 31 marca 2016r. 

Ustawa o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej określa: zasady i formy 

wspierania rodziny przeżywającej trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo-

wychowawczych; zasady i formy sprawowania pieczy zastępczej oraz pomocy w 

usamodzielnianiu jej pełnoletnich wychowanków; zadania administracji publicznej w 

zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej; zasady finansowania wspierania 

rodziny i systemu pieczy zastępczej;  zadania w zakresie postępowania adopcyjnego. 

Sprawozdanie zawiera następujące informacje: Podejmowane działania profilaktyczne i 

wychowawcze  w roku 2022. Zapewnienie rodzinie przeżywającej trudności wsparcia i 

pomocy asystenta rodziny oraz dostępu do specjalistycznego poradnictwa. 

Współfinansowanie pobytu dziecka w rodzinie zastępczej. Prowadzenie monitoringu 

sytuacji dziecka z rodziny zagrożonej kryzysem lub przeżywającej trudności w 

wypełnianiu funkcji opiekuńczo-wychowawczej. Sporządzanie sprawozdań rzeczowo-

finansowych z zakresu wspierania rodziny oraz przekazywanie ich Wojewodzie. 

Potrzeby w zakresie wspierania rodziny. 

Do sprawozdania uwag i zapytań nie było.   

W związku z powyższym przew. zarządził głosowanie:  
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głosowanie Roczne sprawozdanie Burmistrza Krynek z realizacji zadań z zakresu wspierania 
rodziny w 2022 r. oraz potrzeby związane z realizacją zadań 

jednostka Rada Miejska w Krynkach 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 14 marca 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Apanowicz Bożena nieobecna 

2 Bielska-Wicher Barbara ZA 

3 Czarniecki Józef Stanisław ZA 

4 Dąbrowska Anna ZA 

5 Grzybek Małgorzata ZA 

6 Hajduk Adam ZA 

7 Karolkiewicz Leszek ZA 

8 Kundzicz Wiesław nieobecny 

9 Miron Alicja ZA 

10 Nosewicz Artur nieobecny 

11 Nosewicz Halina nieobecna 

12 Nowik-Subieta Mirosław ZA 

13 Sołoniewicz Dariusz ZA 

14 Wiszejko Jerzy nieobecny 

15 Zawalich Tomasz ZA 
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Przew. rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte przez radnych 

jednogłośnie. Sprawozadnie stanowi zał. nr 25. 

Ad.23 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

Burmistrz przedstawiła sprawozdanie za okres 29 grudnia 2022 r do 13 marca 2023 r.    

Burmistrz  odniosła się do następujacych pkt. sprawozadnia. 

Ad. Podpisanego Porozumienia międzygminnego z gm. Szudziałowo, Supraśl i 

Wasilków w sprawie przejęcia przez Gminę Krynki od Gminy Szudziałowo, Gminy 

Supraśl i Gminy Wasilków zadania z zakresu organizacji publicznego transportu 

zbiorowego, aby uruchomić linię komunikacyjną Krynki – Białystok przez Supraśl. 

Wymieniona linia finansowana jest z „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o 

charakterze użyteczności publicznej na terenie województwa podlaskiego”, z budżetu 

gminy Krynki i gminy Supraśl. Gmina Krynki złożyła wniosek do wojewody o środki 

z tego funduszu i  wsparcie otrzymała i została podpisana umowa. Nie udało się 

osiagnąć porozumienia z gminą Szudziałowo, która odmówiła partycypacji w 

kosztach.   

Ad. Przebudowa drogi gminnej w przygranicznej miejscowości Jurowlany. W 

budżecie przeznaczono 2 000 000 zł, a oferta która została złożona w trakcie 

postępowania znacznie przekraczała kwotę zaplanowaną w budżecie. W związku z tym 

będzie ogłoszony kolejny przetarg .  

Ad. Przebudowa układu komunikacyjnego odcinków ulic gminnych w Krynkach o 

długości ok. 4,5km. W tym przypadku również złożona oferta znacząco przekraczała 

kwotę przeznaczoną w budżecie 

Ad. Przebudowy drogi gminnej Nr 104964B Górany – Podlipki. W tym pkt burmistrz 

poinformowała, że jako Związek Powiatowo-Gminny gmina jest partnerem realizacji 

inwestycji na drogach powiatowych. Z budżetu gminy angażuje się bardzo duże środki 

i głównie na drogi łączące nasze miejscowości Kruszyniany- Sanniki - Szaciły- 

Nietupa -  koszt całkowitej inwestycji ok.13 000 000 zł. Gmina przekaże jeszcze w 

2023 roku II transzę, tj. 1 915 000 zł. Burmistrz zaznaczyła, że duże nakłady finansowe 

z budżetu gminy idą na remonty dróg w terenie. Kolejna inwestycja to Górka - 

Kruszyniany (początek realizacji) – gmina Krynki dołoży 81 579 zł. Całkowity koszt 

tej inwestycji to 5 000 000 zł. Kolejna inwestycja Trejgle – Białogorce – Ozierany 

Wielkie- Łosiniany- Rudaki – całkowity koszt ok. 15 000 000 zł, gmina Krynki z 

budżetu zapewnia kwotę 344 737 zł. Na te trzy inwestyjce z budżetu gminy zostanie 

przeznaczona kwota 2 341 316 zł. Następnie zwróciła się do sołtysa p. Sieradzkiego, 

który prosił o spotkanie jeśli chodzi o przebudowę drogi w Kruszynianach. 

Poiformowała, że pan starosta zorganizuje takie spotkanie. Jest to w systemie 

“Zaprojektuj, wybuduj”. Spotkanie dojdzie do skutku, ale nie ma wskazanej jeszcze 

daty. Myślę, że będzie zasadnym, jeżeli już zostanie wyłoniony wykonawca. Plan jest 
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taki, że inwestycje, które będą realizowane przez Związek Powiatowo- Gminny będą 

powierzone powstałej spółce, która inwestycje będzie wykonywać. 

S. Waldemar Sieradzki – uwaga taka, że spotkanie powinno być przed projektem, a 

nie po. Bo już są źle zrobione zjazdy. Mieszkańcy interweniują, że nie mogą dojechać 

do posesji. 

Burmistrz – tutaj chodzi o fragment Kruszyniany – Sanniki – Szaciły. Natomiast 

droga w Kruszynianch jest jeszcze przed projektowaniem, więc  na pewno to spotkanie 

się odbędzie.  Moją wolą jest aby takie spotkanie się odbyło. Jeśli chodzi o drogi 

gminne – są to środki z Ładu Polskiego.  

Do sprawozadnia uwag i zapytań nie było. 

Sprawozadnie stanowi zał.nr 26. 
 

Ad.24 

 Wolne wnioski i informacje. 

 W tym pkt głos zabrali:  

1. Sołtys s. Kruszyniany p. Waldemar Sierdazki  

- skierowałem do pana przewodniczącego pismo, ale najprawdopodobniej za późno. 

W piśmie zwróciłem się z prośbą o uzupełnienie uzasadnienia o kwotę, jaka mogłaby  

dotyczyć funduszu sołeckiego łącznie. Zwróciłem się z prośbą, a raczej z  zapytaniem 

czy radni, sołtysi wiedzą, że zgodnie z obowiązującymi przepisami  możliwe jest 

uzyskanie 40% zwrotu funduszu sołeckiego. Jak policzymy, to pytanie czy 

uzasadnione jest zrezygnowanie? Kolejna sprawa (uwaga) do wypowiedzi 

wiceprzewodniczącego, że centralizowanie ze środków służy lepszemu wykonaniu. 

Idąc tą drogą można by przyjąć, że powiedzmy, gdybym miał przepisy, odpowiednio 

zcentarlizował środki z gmin, bo to większe kwoty łatwiej wykorzystać. Nie jest 

prawidłowy kierunek moim zdaniem. Demokracja ma swoje prawa i demokracja 

między innymi polega na tym, że się decentralizuje, a nie centralizuje, tym bardziej że 

to nie chodzi o dużą kwotę. I jeszcze jedna sprawa, to są takie uwagi raczej na 

przyszłość, bo już decyzja zapadła Czy nie jest zasadne podejmując decyzję w sprawie 

sołectw, porozmawiać z sołtysami wcześniej, czy nie jest zasadne, że należałoby z nimi 

skonsultować co oni o tym myślą. Pytanie chyba retoryczne. Nie oczekuję odpowiedzi 

na niektóre z tych dzisiaj zadanyh, bo trzeba to sprawdzić. Jeśli  można odpowiedzieć 

to teraz, jeśli nie to następnej sesji.  

Wiceprzewodniczący rady Leszek Karolkiewicz - to jest temat który poruszamy. Ja 

już jestem drugą kadencję i za każdym razem, co roku mamy ten problem. Problem 

sprowadza się do tego że na sołectwo przypadają naprawdę mikroskopijne kwoty. To 

pani skarbnik może powiedzieć. Czasami ta kwota którą by chciało sołectwo 
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wykorzystać jest tak mała że nawet najdrobniejszej  inwestycji nie da się wykonać. 

Pani skarbnik zaraz poda kwoty, bo to już było dyskutowane, że nie dlatego, że jest 

nasza zła wola i chcemy centralizować. To jest realne podejście i jest po prostu realne 

odnoszenie się do możliwości. Tak ja widzę tę sprawę. Nie dlatego, że chcemy coś 

narzucać i centralizować. Po prostu według nas jest to realne podejście do sprawy. 

Przew. rady – na wczorajszych komisjach byłą na ten temat rozmowa i p. burmistrz 

bardzo wyraźnie to podkresliłą.  

Burmistrz – oczywście, że radni wiedzą, bo wczoraj żywo dyskutowaliśmy na ten 

temat że maksymalnie można dostać do 40% zwrotu środków przeznaczonych na 

poszczególne sołectwa. Ale to niestety tak w praktyce nie wygląda, bo dla przykładu 

mamy zwroty, które były w 2022 roku sołectwom za 2021 rok i te zwroty zależą od 

wysokości średnich dochodów na mieszkańca w danej gminie. Jeśli chodzi o dochody 

w 2021 roku bo na tym bazowaliśmy, to Gmina plasowała się w średniej, więc w tej 

grupie środkowej 30% zwrotu. W odniesieniu do roku 2022 już byśmy byli ubożsi i 

mielibyśny 40% dofinansowania. Ale jak się to realnie przedstawiało jeśli chodzi o 

zwroty, niestety te kwoty takie nie były, bo to zależy od ogólnej puli, która jest 

przeznaczona w budżecie państwa i od liczby wniosków. Więc nie 30% mielibyśmy 

zwrócone, a 18,216% jeśli chodzi o naszą gminę. Takie to były zwroty dla tego 

przedziału środkowego. Ale teraz patrząc na środki, które pozyskujemy i ile mamy 

dofinansowania, to nie jest to atrakcyjne dofinansowanie. Bo jeżeli chociażby 

“Muzeum pod chmurką” - projekt realizowany przez Gminny Ośrodek Kultury, więc 

najniżej dofinansowany jest PROW (Program Rozwoju Obszarów Wiejskich,chodzi o 

środki unijne) i tam jest 63,63% kosztów kwalifikowanych w całości inwestycji. A 

więc poza tym jest to co mówiłam wczoraj na komisji, to jest gwarancja, że tyle  

dostaniemy, nie że nam w trakcie ktoś to pomniejszy, tak jak jest w przypadku 

funduszu sołeckiego. Gdybyśmy byli gminą zamożną wszystkie formy są wskazane i 

wszystkie formy powinniśmy stosować. Przyznam szczerze projekt przygotowywany 

przez pracowników, a tak naprawdę przedstawiony przez Burmistrza jeśli chodzi o 

fundusz sołecki i oczywiście co roku rozważamy, że może jednak. Ale też tutaj 

zaznaczaliśmy - prosimy o składanie wniosków. W przypadku funduszu sołeckiego 

będą to kwoty rzędu 12, 10 000 zł, a więc łatwa ekonomia i rachunek. Przy 10 000 to 

byłby zwrot  w wysokości 1 800 zł ( mowa o latach ubiegłych). Gdyby to był unijny 

program RPO, no to mamy 85% zwrotu. Oczywiście nie aplikujemy tam o takie małe 

kwoty. Każde pieniądze, które przeznaczamy na te inwestycje drogowe czy na 

inwestycje w termomodernizację naszych budynków są z udziałem środków własnych 

Gminy Krynki. I niestety ciężko nam i z trudem jest dopiąć budżet, żeby zabezpieczyć 

ten wkład własny. Priorytetem są drogi, ale też jakby to o co się ubiegamy dyktuje nam 

z góry możliwość pozyskiwania środków. Więc jeżeli są konkursy na drogi to siłą 

rzeczy aplikujemy na drogi. Tym bardziej, że jest realizowany Ład Polski. I tu mamy 

aż 95% pokrycia zadania inwestycyjnego drogowego, 5% tylko wkładu własnego co 

czytałam przedstawiając sprawozdanie. W przypadku pegerowskich programów Ładu 

Polskiego mamy tylko 2% wkładu własnego i z takiego projektu korzystamy przy 
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drodze, remoncie, przebudowie drogi Jurowlany. Tam jest tylko 2%. Na 2 000 000 zł 

gmina dokłada 40 000 zł. Powiem więcej, trudno jest nam zachować wskaźniki, 

balansujemy na granicy, bo ciągle spadają dochody bieżące relatywnie do wydatków. 

Są duże środki do pozyskania więc o nie aplikujemy. Nie mówię, że nietrzeba, być 

może trzeba będzie podjąć (dot. funduszu sołeckiego), odważyć się, ale na pewno 

będziemy musieli zrezygnować z dużych inwestycji. Bo jeżeli kilka sołectw 

aplikowałoby o te środki, to nazbierają się już kwoty 100, 200 000 zł łącznie. Jeżeli 

będzie to jedno sołecwo, np. 10 000 zł to nie ma problemu. Do tej pory taką praktykę 

stosowaliśmy, że jeżeli coś trzeba jak np. w Górce ( poprzedni sołtys prosił o wiatę) to 

żeśmy to realizowali bez funduszu sołeckiego. Takie niewielkie zadania zrealizujemy, 

ale proszę nam zaufać i nas zrozumieć, że chcemy sięgać po duże środki i 

zabezpieczenie wkładu własnego jest dużym problemem.  

Przew. rady - spowodowane jest to dużymi inwestycjami i tak musi być. Tak jak 

powiedziała p. burmistrz jeżeli zakończymy inwestycje, wtedy będziemy mogli się 

zastanowić się.  

Skarbnik odniosła się do pytań sołtysa Kruszynian- łącznej kwoty teraz nie powiem. 

Patrząc na fundusz, który byłby w 2023 roku, czyli do dochodów bieżących z 2021 r. 

i do mieszkańców tego roku ,Kruszyniany miałyby ok.66 mieszkańców. Jest to kwota 

rzędu 13 000 zł.  

Sołtys s. Kruszyniany p. Waldemar Sierdazki – rozumiem myśl p. burmistrz, jest 

tylko jedno. Każdy z nas ma nieco inną postawę do rzeczywistości. Dla mnie 

stworzenie gmin było największym sukcesem po przemianie jaki wydarzył się w 

Polsce. Budowa samorządności, ale nie chodzi, że ta miejscowość dostanie 10 000 zł. 

To nie o to biega. Rzecz polega na budowaniu samorządności, aktywności w 

sołectwach. Budowanie samorządności w sołectwach to jest kolejny wielki sukces, 

który może mieć miejsce. Nie zapominajmy, że są wartości materialne i 

pozamaterialne. 

Sołtys s. Kundzicze p.Franciszek Kundzicz – drogi się robi, dla gminy jest ciężko, 

fundusz powiniem być przy burmistrzu.  

Na tym dyskusja została zakończona.  

 

2. Burmistrz poinformowała: 

- o stanie dróg gruntowych w terenie. Ponieważ na niektórych odcinkach  zostały 

zniszczone przez wywóz drewna i to nie drewna Lasów Państwowych, a 

drewna z działek prywatnych, wysłaliśmy do czterech właścicieli działek pisma  

o przywrócenie dróg do stanu sprzed wywózki.  

- o sprzedaży dla mieszkańców węgla po cenach prefrencyjnych. W imieniu 

gminy tę usługę świadczyła sp. Barter. Sprzedano 66 240 kg (orzech i 

ekogroszek). Pozostało 8 760 kg . Gdyby ktoś był chętny, może zgłosić siędo 

p.A, Badaowiec, która to pilotowała.  
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3. Przew. rady  zwrócił się z prośbą aby zadbać o porządek na posesjach i wokół 

nich.  

Innych spraw nie było. 

 Ad.25. 

Na zakończenie obrad, przew. rady z okazji zbiżajacych się Świąt Wielkanocnych 

złożył wszystkim mieszkańcom gminy świąteczne życzenia.  

 

W związku z wyczerpaniem się porządku obrad przewodniczący rady zamknął obrady 

słowami „ Zamykam XXXII sesję Rady Miejskiej w Krynkach”. Obrady zakończono o 

godz. 12.50.  

Wykaz głosowań (zał. nr 27) – wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń 

stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczył  

inspektor Helena Citko                                                            Przewodniczący Rady 

                                                                                              Józef Stanisław Czarniecki 

 
 

 

 

 


